
Štajersko. 
Učiteljsko društvo za celjski in laški okraj zboruje 

v Celju v navadnih prostorih ob 11. ur i predpoldne dne 
2. febr. t. 1. po nastopnem vzporedu: 1.) Zadnji zapisnik. 
2.) Petje. 3.) Društvene zadeve in nasveti. 4.) Razgovor o 
letnem poročilu 1904. 1. ter določitev načrta delovanju v 
društvenem letu 1905. 5.) Iz šolske prakse. — K obilni ude
ležbi prav vljudno vabi Armin G r a d i š n i k , 

predsednik. 
Ormoško učiteljsko društvo ima 9. februarja t. 1. 

svoj občni zbor v Ormožu s sledečim vzporedom: 1. Zapisnik. 
2. Društvena poročila in dopisi. 3. Podavanje. 4. Letno po
ročilo. 5. Volitev odbora. 6. Volitev treh pregledovalcev dru
štvenih računov. 7. Nasveti in predlogi. Začetek ob Vjll. uri. 

K polnoštevilni udeležbi vabi odbor . 
Učiteljsko društvo za konjiški okraj zboruje dne 

2. februarja t. 1. ob 72H u r i dopoldne v Konjicah po sle
dečem vzporedu: 1. Zapisnik* 2. Dopisi. 3. Predavanje gosp. 
L. S e r a j n i k a o lepopisnem pouku. 4. Vprašalna skrinjica. 
5. Slučajnosti in nasveti. 

K mnogobrojni udeležbi vabi odbor . 
Učiteljsko društvo za celjski in laški okraj je zbo

rovalo dne 6. prosinca ob precejšnji udeležbi v celjski oko
liški šoli. Gosp. predsednik pozdravi v presrčnih besedah 
okolo 30 navzočih članov ter gosta filozofa g. Prekorška iz 
Vojnika in filozofa g. Mastnaka. Obvestil je navzoče, da je 
stvar, tičoča se gostilnice »Narodnega doma«, častno rešena 
in mu je v zadoščenje solidarnost učiteljstva v tem oziru. 
Zadostilo nas je tudi, da je prinesla »Schul und Lehrer
zeitung« resolucijo zastran dež. odbornika Linka, ki jo je 
naše društvo zahtevalo. Poročal nam je nadalje še o zboro
vanju »Lehrerbundovem« v Gradcu, pri katerem se je go
vorilo o preosnovi naše organizacije. Po tej bi bilo vse 
nemško učiteljstvo združeno v »Verband«, slovensko pa 
v »Zvezo«, a obe ti društvi bi bili združeni v staj. »Lehrer
bund«. Vsakokratni predsednik »Verbandov« bi bil obenem 
predsednik »Lehrerbunda«, a predsednik »Zveze« pa pod
predsednik istega. »Lehrerbund« bi se izključno potezal za 
skupne interese šole in vsega učiteljstva, a v >Verbandu« in 
v »Zvezi« združeno učiteljstvo pa ostane v narodnem oziru 
samostojno. 

Blagajnik g. Lovro Šah nam je poročal o denarnem 
stanju našega društva, nakar so se izvolili za pregledovalce 
računov tovariši gg. Exel, Černej in Wudler R. Ker mnogo 
članov ni poravnalo letnine, se sklene na predlog predsed

Iz naše organizacije. 



nikov, iste prijazno opozoriti pismeno na njih dolžnost. Pod 
pornim članom se na predlog tovariša g. Fr. Voglarja odšle 
vsakikrat izroči tiskano potrdilo. 

Na to je sledilo poročilo tajnikovo, o katerem se bi 
na predlog tovarišag. Exla razpravljalo pri prihodnjem zbo 
rovanju. 

Pri izvolitvi novega odbora za bodoče društveno let< 
so bili izvoljeni sledeči odborniki: Predsednik Armin G r a 
d i š n i k — Celje; namestnik Tone P e t r i č e k —. Z,alec 
tajnik Rudolf W u d l e r — Griže; blagajnik Lovro S ah — 
Teharje; pevovodja Rajko Vrečar — Žalec; arhivar Josif 
Žagar — Celje; odbornika: Ludovik Č e r n e j — Griže 
Franjo Kraj ne — Celje. 

Siovenjebistriško učiteljsko društvo je imelo svoji 
prvo zborovanje za leto 1905. dne 5. januarja v SI. Bistrici 

Zborovanja se je udeležila le tretjina članov. Ta mlačni 
udeležba nas sili k mnenju, da manjka učiteljstvu pravi 
volje za skupno delovanje. Čaka nas pa še mnogo dela i 
pedagoškem, didaktiškem in gmotnem oziru. 

Stopimo v trdo zvezo k skupnemu delovanju in delujtrn 
na to, da postanejo vsi učitelji okraja brez izjeme član 
društva in marljivi obiskovalci učiteljskih zborovanj. 

G. predsednik S a b a t i pozdravi navzoče in naznan 
kot novega društvega člana g. Lešnika, učitelja v Slov. Bi 
strici, ter želi društvu, da bi se v novem letu krepilo in raz 
cvitalo. Poroča o delovanju in stanju društva v preteklen 
letu, kar se je vzelo splošno in posebno v gmotnem oziru 2 
zadovoljstvom na znanje. 

Sklenilo se je tudi enoglasno, poslati g. Robiču in vsen 
slovenskim deželnim poslancem zahvalno adreso za krepke 
postopanje v povzdigo šolstvo, v prid učiteljstvu sploh ir 
posebno za odpravo tretjega plačilnega razreda. 

Predsednik g. Sabati izrazi željo, da bi se naj volil ZČ 
tekoče leto drug predsednik, ker se je on žrtvoval — sicei 
rad — za društvo že celih šest let in ker tudi nov odboi 
povzroči v društvu novo življenje. Izvoli se potem novi od 
bor in sicer: Gregor Polanec , predsednik; Jožef S a b a t i 
podpredsednik; J. Lulek , tajnik; gdč. Ot. F e i g e l j , bla
gajničarica in Janez Šerbak , Janez Span in Jožef Kokl 
odborniki. G. Kokl j prevzame tudi pevovodstvo. 

Slednjič se zahvali g. Polanec g. Kristlu za prepustite; 
prostora za učiteljska zborovanja in g. Sabatiju za izvrstne 
vodstvo društva. 

Prihodnje zborovanje se določi na prvi četrtek v mesecu 
marcu t. 1., pri katerem bosta predavala gdč. N e g o v e t i č e v j 
in g. J. Lulek, učitelj v Makolah. 


